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Kollektivt bredband - Tidpunkt bekräftad från Ownit  
 

Vi har nu fått bekräftelse från Ownit att övergång till deras kollektivta bredband kommer 

att ske under månadsskiftet november-december i år.  

 

Ni som använder Comhem som bredbandsleverantör och som väljer att använda Ownit i 

stället, bör säga upp era avtal med Comhem. Det kan vara en god idé att säga upp 

Comhem till den sista december för att säkerställa att en eventuell försening eller tekniska 

problem inte drabbar er. 

 

Bredbandsbolagets kunder förs över med automatik till Ownits bredbandstjänst och vid 

ev. försening/problem fortsätter bredbandsbolagets nät att fungera. I samband med att vi 

går över till Ownit som leverantör kommer Bredbandsbolagets hela utbud att upphöra att 

fungera i vårt hus.  

 

Under oktober-november kommer alla boende att bli kontaktade med mer information 

direkt från Ownit. Någon gång i november planererar vi ett informationsmöte där ni kan 

ställa frågor direkt till Ownits representant. 

 

Vänliga hälsningar från styrelsen  
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